
Referat fra Lokalrådsmøde

Michelle Damm skrev referatet

18:00
Klubhuset

Alle godkender.

Johan spørger Lars om han vil være dirigent.
Nana uddeles som referent.
Johan spørger Birgit og Brian om de vil være revisor.
Kirsten stiller sig til rådighed som revisorsuppleant.
Personer der skal til genvalg: Nana, Thomas, Marc, Michelle.
Michael tager kaffe med.
Thomas kontakter Henrik om diplom til vinderen af byforskønnelse.
Lisy køber to rammer til diplomerne. En til klubhuset og en til “vinderen”.
Johan køber to flasker vin til Christian for hans hjælp. To flasker vin til byforskønnelses “vinderen”. To flasker
vin til Henrik, fotografen. Øl, sodavand og mælk køber Johan ved Brugsen.
Lisy bager kage.
Lisy booker klubhuset.
Alle møder en halv times tid før for at sætte borde op, lave kaffe mv..
Nena tager stemningsbilleder og Nana ligger dem op på Facebook gruppen efterfølgende, som “tak for i
aften” og i håb om at nogen måske føler de er gået glip af noget.
Lisy inviterer Kenneth til

Nana og Thomas er i gang med at søge til badebro.

Nana skal undersøge om der kan gives tilskud eller lignende til parkour området.

Nana undersøger om man evt. kan få sponsoreret en ny hjertestarter til spejderhytten. Eller i al fald få betaling for at få nyt
skab og

Der er tale om byforskønnelsesprisen og ikke fornyelse.

Prisen går til Kenneth Eskildsen, Katforte 14 i Nybøl.

9 feb.

torsdag

Lisy, Marc, Michelle og Johan deltog på mødet

Mikael, Nana, Nena og Thomas deltog IKKE på mødet
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Der er smadret ved parkourbane anlægget. Michelle er i færd med kommunen om at få de orange stolper
fjernet, få jævnet hele matriklen, få sand i bålstedet samt høre til om vi kan få en skraldespand placeret på
stedet. Det bliver gjort når ikke der er så smadret mere, da de ikke kan gøre det nu grundet rigtig jord.
Michael har været i dialog med “Slaget på Nybøl”, hvor Marc referer til, at de skal bruge frivillige. Michael står
for korrespondancen her efterfølgende.
Hjertestarteren ved spejderhytten er igen på programmet. Sagen er uforløst. Michael er stadig på sagen. Der
skal både service og et helt nyt skab til.
Affaldsindsamlingsmøde tages på næste møde.
Klovneløb kommer til Nybøl i maj eller juni. Michelle har bragt det på banen, men det ses som at
idrætsforeningen har de bedste hænder til at skulle hjælpe med et sådan arrangement.
Thomas nævner tv-skærmen, som ønskes opsat i klubhusets vindue. Der skal udarbejdes retningslinjer osv.
Næste lokalrådsmøde afholdes hos Michelle tirsdag d. 7/3 23 kl. 19:00.
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